
Epidemiudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 9. november 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 1
Hvad er årsagerne til, at der er modtaget flest indberetninger i starten af vaccinationspro-
grammet, og er der noget, der peger på, at der er forskel mellem batches (partier) af 
covid-19-vaccinerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Monika Rubin
formand
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